
113 學年 建工學生宿舍 提供舊生住宿申請及注意事項 

一、申請時間及方式： （申請先後順序與中籤率無關） 

    (一)113年 3月 11日(星期一)中午 12:00 起至 3月 20日(星期三)中午 12:00 止，請至

本校宿舍申請系統登錄。 

    (二)申請流程：進入本校床位申請網頁，輸入個人學號及密碼(登入前請先詳閱宿舍相

關規定)，登陸後填寫個人資料，確認完成申請流程靜候抽籤結果。 

    (三)為利審查得，減免住宿費用之住宿生應於住宿申請時，提供相關證明並依規定完成

生活服務學習時數。     

二、申請身分及開放床位數：應屆畢業生請勿申請 

 (一)慧樓(女舍)：本校全部學制女生皆可申請，本次開放床位 60床。 

(二)弘德樓(男舍)：本校全部學制男生(不提供五專一至專三學生、碩、博士生申請)，

本次預計開放床位 200床。原則同意開放舊生入住抽籤，但部分床位可能會因為工

程施工關係，無法順利於開學後立即入住，造成不便，敬請見諒。 

(三)毅志樓(男舍)：限五專一至專三學生(2樓)、碩、博士生男生申請，本次開放床位

為碩、博士生 20床(1樓)。 

三、注意事項： 

   (一)本次申請中籤者，僅提供住宿一學年(住宿期間：自 113年 9月至 114 年 6 月；另

寒、暑假住宿需另行繳費申請)。 

(二)若因故(休學、退學或發生重大事故）學期中辦理退宿者，依相關規定辦理退費事

宜；若因違規、勒令退宿或非上述原因辦理退宿者，則不予退費，且須依宿舍服

務中心規定完成相關退宿手續。 

   (三)建工學生宿舍設有住宿生活公約，請欲申請住宿同學務必至建工學生宿舍網站詳閱

生活公約。 

   (四)住宿期間，五專生專一至專三學生每日 24：00 時必須配合實施點名、門禁管制、寢

室關大燈等措施，如有違規者依宿舍生活公約處理。 

   (五)本校已實施"無菸校園"政策，亦即校內任何場地(含宿舍)禁止吸菸。 

   (六)學生宿舍服務中心因宿舍管理需要須調整床位時，住宿生必須配合辦理。 

     ※上列規定同學如無法配合，則勿提出申請，避免造成學校、同學間困擾。     

 四、訂於 113 年 3 月 26日(星期二)於宿舍申請系統開放個人申請中籤結果(例:女舍序號 60

內即中籤)，網頁不另外公告名單。 

五、本次住宿申請未中籤及未參加的同學，後續如仍有住宿需求，可於新學年度新生候補

作業後(約開學前一周)，主動至建工學生住宿服務中心申請，將依空床實際數量提供。 

https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm
http://mework.nkmu.edu.tw/meworksv2a/meworks/page1.aspx?no=68134
https://stu.nkust.edu.tw/p/406-1007-9459,r364.php
https://stu.nkust.edu.tw/p/406-1007-9459,r364.php
https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm


六、113學年建工學生宿舍提供舊生住宿申請作業時程：(有變更時依住宿服務組公告為準) 

行程 日期 備註 

宿舍申請 
113年 3月 11日(一)中午 12:00至 

113年 3月 20日(三)中午 12:00止 

請至本校宿舍申請系統登錄 

https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm 

宿舍抽籤 113年 3月 25日(一) 電腦抽籤 

開放抽籤結果 

及候補查詢 

 

113年 3月 26日(二) 

請至宿舍申請系統查詢 

https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm 

正取生保證金 

繳交時間 

113年 3月 26日(二)至 

113年 3月 28日(四) 

 

 

 

請於期間內繳交保證金，若未於

期限繳交視同放棄床位。 

 

若已繳交保證金，但決定要放

棄，請填寫放棄床位聲明書 

第一批候補繳交 

保證金時間 

113年 3月 29日(五)至 

113年 3月 31日(日) 

第二批候補繳交 

保證金時間 

113年 4月 9日(二)至 

113年 4月 11日(四) 

第三批候補繳交 

保證金時間 

113年 4月 12日(五)至 

113年 4月 14日(日) 

第四批候補繳交 

保證金時間 

113年 4月 15日(一)至 

113年 4月 17日(三) 

 

 

  

https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm
https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm


Application for Accommodation and Precautions for Old Female Students  

on Jiangong Campus in the 113th Academic year 

 

1. Application time and method:  (The time of application has nothing to do with the acceptance) 

    (1) From 12:00 noon of March 11, 2024 (Monday) to 12:00 noon of March 20 (Wednesday), go to the 

website link of the accommodation group or click the application website below. 

    (2) Application process: Go to the accommodation application webpage of our school, enter your 

student ID and password (please read the relevant dormitory regulations before logging in), fill in your 

personal information after logging in, and confirm the completion of the application process and wait for 

the lottery result. 

    ※Please click me to apply for dormitory 

2. Application status: All school systems can apply, only 60 beds in the female dormitory are available,  

male dormitory Hongde building (college students) has 200 beds, Yizhi building (Master and PhD) has 20 

beds for students. . 

3. Before applying for a dormitory, please confirm the following precautions and regulations: 

(1) Those who apply for accommodation can stay for one academic year (winter and summer vacation 

accommodation will be applied separately), if for any reason (withdrawal from school, withdraw from 

school, or major accident), the refund will be processed in accordance with the regulations; If you leave the 

accommodation or apply for a check-out other than the above reasons, the fee will not be refunded, and 

the relevant check-out procedures must be completed in accordance with the dormitory service center. 

 (2) The student dormitory of this school has regulations, please read it carefully if you want to apply for 

accommodation. 

 (3) The school has implemented the "Smoke-Free Campus" policy, that is, smoking is prohibited in any 

premises (including dormitories) on the school. 

(4) When the student dormitory service center needs to adjust the beds due to the management of the 

dormitory, the boarding students must cooperate in the process. 

     ※The above regulations stipulate that if students are unable to cooperate, they should not apply, so 

as to avoid troubles between the school and the students. 

4. It is scheduled to open the results of individual applications in the dormitory application system on 

March 26, 2024 (Tuesday). The website does not separately announce the list. 

 

5. If students who have not applied for registration and lottery accommodation need accommodation, they 

should apply at the next semester Residential Service Center after the standby work is over. 

 

6. The work schedule for the dormitory application for the old students in the 2024 academic year: (if there 

are changes, the dormitory group announcement shall prevail) 

 

 

https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm


 

Activity Dates Remarks 

Dormitory 

Application 

March 14, 2024, 12 noon to 

 March 23, 2024, 12 noon 

Login to Dormitory Application 

System 

https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm 

Lottery Schedule March 25, 2024 (Monday) Computer Lottery 

Announcement of 

Result   March 26, 2024 (Tuesday) 

Please check the Dormitory 

Application System 

https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm 

Withdrawal of 

Application 
March 26 (Tuesday) to March 28 (Thursday) 

Current students who are newly 

applying for accommodation must pay 

a deposit of 2,000 NTD by ATM 

transfer or online bank transfer 

within the deposit payment period. 

Failure to pay by the due date will 

be deemed to have given up the 

accommodation qualification, and 

students on the waiting list will be 

filled in order. 

 

https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm
https://ws1.nkust.edu.tw/Dorm

